

新會商會陳白沙紀念中學
申請 2023 年 9 月入學中一自行分配學位

一、 申請程序

- ◆ 申請表可於本校網頁（www.cpss.edu.hk）下載或親臨校務處索取。
- ◆ 申請日期：2023 年 1 月 3 日(星期二)至 1 月 17 日(星期二)
- ◆ 交表時間：星期一至五上午8:30至下午5:00，星期六上午8:30至中午12:30
- ◆ 遞交文件：
 - a) 申請表
 - b) 教育局「中一自行分配學位申請表」；
 - c) 小五上學期、小五下學期及小六上學期成績表副本（備正本供面試時查閱）；
 - d) 各獎項及/或證書副本（備正本供面試時查閱）；
 - e) 學生身份證明文件副本；
 - f) 回郵信封兩個（已貼上郵票及寫上學生姓名及地址）；
 - g) 毋須提交小學推薦信。

二、 面試安排

所有申請者均會獲安排面試。

面試日期為 2023年 3 月4日(星期六)，所有申請者將獲信函通知面試時間。

三、 自行分配學額數目

中一自行分配學位名額為30名。

四、 收生準則

本校根據學生提交資料及面試表現評估申請者以下各項表現：

- | | |
|------------|-----|
| a) 學業成績 | 40% |
| b) 操行及課外活動 | 30% |
| c) 面試 | 30% |

五、 注意事項

1. 逾時申請，恕不考慮。
2. 申請人只可以向不多於兩所在〈申請中一自行分配學位手冊〉內列出的中學申請，否則其獲得自行分配學位的機會將被取消。
3. 按教育局指示，學校須於2023年3月31日透過書面/電郵及電話通知自行分配學位正取學生的家長。
4. 如有任何查詢，請致電 2553 5324 聯絡本校中一收生組鍾老師。

San Wui Commercial Society Chan Pak Sha School
Admission to S.1 in September 2023

1. **Eligibility for Application**

- ◆ The application form can be downloaded from the school website (www.cpss.edu.hk) or obtained from the school office.
- ◆ Submission Period: 3rd January (Tuesday) to 17th January 2023 (Tuesday)
- ◆ Submission Time: Monday to Friday 8:30a.m. to 5:00p.m
Saturday 8:30a.m. to 12:30p.m
- ◆ Documents to be submitted:
 - a) Application form
 - b) Application Form for S1 Discretionary Place issued by EDB
 - c) Photocopies of P.5 First term, P.5 Second Term and P.6 First Term School Report
 - d) Photocopy of awards and certificates
 - e) Photocopy of student's Hong Kong Identity Card or Birth Certificate
 - f) Self-addressed envelope with sufficient postage
 - g) There is **NO** need to provide recommendation letters from the primary schools.

2. **Arrangement of interview**

All applicants will be invited to the interview.

Date of interview: 4th March, 2023 (Saturday). All applicants will be informed of the interview time by post.

3. **Number of Discretionary Places**

The number of S.1 discretionary places is 30.

4. **Selection Criteria**

The Secondary One Discretionary Places admission criteria and weighting are as follows:

i) Academic Performance	40%
ii) Conduct and Extra-curricular Activities	30%
iii) Interview Performance	30%

5. **Note:**

1. Late submission will not be considered.
2. Please note that candidates may apply to **NOT MORE THAN TWO** secondary schools listed in the "Handbook for Application for Secondary 1 Discretionary Places", otherwise his/her chance of acquiring a discretionary place will be forfeited.
3. Successful applicants will be notified by mail/email and phone on 31st March 2023.
4. For enquiries, please contact Ms Chung at 2553 5324.